
 
 

Skolebestyrelsesmøde nr. 1   

Onsdag d.26. august  

Kl. 18.00 – 20.00  

Mødet afholdes i personalerummet i adm. bygning 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Anja Vilsholm, Nicklas Ackey, Thomas Garfort, Maria Løvenstrøm, Brian 
Kragbæk, René Andersen, Kirstine Aakerlund Rosendal 
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Brandt, Mads Grønbæk-Møller 
Elevrepræsentanter: Astrid Hannah Schmidt 9A og Viktor Laurits Jørgensen 9B 

 
Ledelsesrepræsentanter: Tina Duermin Johansen, Morten Warming, Lars Kromann Myhre 
 
Afbud: Anja og Rene. Brian var med frem til 19.15 til og med punkt 8. 

Dagsorden Tidsplan Referat 

1.  Godkendelse: Dagsorden 

 

18.00 – 18.02 Godkendt 

2.  Hvem skriver resumé? 18.02 – 18.05 Maria 

3.  Orientering: 

Eleverne 

18.05 – 18.15  

Elevrådsmøde i går tirsdag d. 25. august. En 

snak om elevrådet og valg til skolebestyrelsen 

samt konstituering i elevrådet. 

4.  Høringssvar 

Bornholms sammenhængende 

ungeindsats, arbejdspapir 

Budget 2021, er indsendt 

d.12.8.20 

Inkluderende Fællesskaber for 

alle børn, er indsendt d.17.8.20 

18.15 – 18.45 Procedure omkring høringssvar gennemgået. 

Bornholms sammenhængende ungeindsats er 

indsendt 18. august. 

5.  Skolens principper 

Hvordan får vi gennemgået 

dem så de er opdaterede og 

18.45 – 19.00 De 21 principper skolen pt har skal gennemgås 

og revideres igennem den næste periode. 

Formanden laver et forslag til rækkefølgen for 



 
 

vedkomne 

Man er meget velkommen til 

lige at se dem igennem, de 

ligger på hjemmesiden. 

gennemgang og sender rundt. 

Ledelsen kommer med et oplæg til hvordan 

principperne fungerer i hverdagen til de 

principper, der bliver gennemgået til de 

enkelte møder. 

 

6.  Arbejdslørdag d.19. 

september  

Vi skal arbejde med 

fastholdelse af elever med 

fokus på eleverne fra 5. til 6. 

årgang og med en 

præsentation af bestyrelsen, 

en lille film eller? 

19.00 – 19.10 De forældrevalgte og ledelsen er med. 

Tidspunktet er 9-15. 

Der skal arbejdes med fastholdelse af elever 

med fokus på eleverne fra 5. til 6. årgang og 

med en præsentation af bestyrelsen, en lille 

film eller andet. 

Dagsorden følger. 

7.  Nedsættelse af arbejdsgruppe 

til, Alle elever skal blive på 

skolen 

 Fra skolebestyrelsen deltager Anja, Brian og 

Nicklas. 

Fra udskolingen kommer der elev 

repræsentanter fra hver årgang. 

Lars fra ledelsen samt to 

medarbejderrepræsentanter deltager også. 

Lars er tovholder. 

8.  Orientering: 

Budget 

19.10 – 19 15 Måske kommer der en justering i forhold til 

om der bliver vedtaget en ny tildelingsmodel. 

En eventuelt ny tildelingsmodel vil som det ser 

ud nu ikke ryste budgettet voldsomt. 

Vi forventer stadig at gå i balance i dette 

budgetår. 

9.  Coronatiltag 

Hvad gør vi nu og er der ting vi 

skal overveje? 

19.15 – 19.25 Som udgangspunkt er vi fortsat som før 

sommerferien. 

Vi arbejder på årgangene. Ved valgfag og 

lignende må to årgange godt blandes. 

 



 
 

 

10.  Landsmøde i Skole og 

Forældre 

D. 6. og 7. november i Nyborg 

Skal vi sende nogen af sted? 

19.25 – 19.30 Datoerne er 20. og 21. november. Der skal 

komme en endelig beslutning fra Skole og 

Forældre om det bliver afviklet. 

Nicklas og Thomas deltager. 

11.  Orientering: 

Udearealer 

 

19.35 – 19.40 Intet nyt. 

12.  Orientering 

”Hvad sker der på skolen?” 

19.40 – 19.45 0. årgang: 
God start. Vi har haft et emne vi kaldte 
skolestart og er nu i gang med emnet; Det 
gode fællesskab.  
Vi er startet på udeskole og skal have det 
hver tirsdag.  
Æv at vi ikke kan invitere forældrene med i 
klassen. 
 
1. årgang: 

Rigtig god start og en rigtig god årgang. Vi har 

fast udeskoledag en dag om ugen. 

 
2. årgang: 

Vi er kommet godt i gang og har nu fast 

Udeskoledag om onsdagen. Det er vi faktisk 

blevet rigtig gode til, og er specielt glade for at 

vi også lykkes med at have et godt fagligt 

aktivitetsniveau, når vi har udedage. 

Derudover er vi startet op med holddeling 

hvor der arbejdes med 3 hold á 15-16 elever 

på tværs af de 2 klasser.  

Holddelingen er primært lavet ud fra det 

faglige niveau, men vi har naturligvis også 

skelet til sociale og relationelle forhold 



 
 

 
 
3. årgang:  

Vi har bl.a. trafik på skemaet i øjeblikket. Vi 

cykler og lærer om færdselsregler. 

I dansk læser og skriver vi en masse, og i 

matematik skal vi i gang med at gange. 

4. årgang: 

Har været på ture og er ved at lære hinanden 

at kende. 

 
 

6. årgang: 
Vi har lige været på hyttetur m. 6.årgang. 

Super fin tur uden uheld. 

Vi tog hul på vores teaterprojekt, der kører af 

staben i uge 37. Instruktør Line Østergaard 

deltog også og kørte eleverne igennem et 

stramt program – så ingen afslapningstur! 

 
7. årgang 

Er ved at lave pallemøbler til atriumgården 
og er gået i gang med projekt – ”kend din 
ø” – hvor vi i etaper går øen rundt og lærer 
lokalområdet at kende. 
 
8. årgang: 
 
På 8. årgang skal vi i øvrigt på en-dags 

cykel/hyttetur med overnatning. Vi har valgt 

at tage af sted ad to omgange, så der bliver en 

pige-tur og en drenge-tur. Formålet er at 

skabe tættere/nye relationer. Vi oplevede 

under ’uge 6’ at vi gjorde det samme med en 

’sex-brevkasse’ og her blev især pigerne ikke 

færdige med at snakke, og de delte pludselig 

erfaringer om ’ting de normalt ikke talte med 

andre om’. 



 
 

9. årgang: 

Startede skoleåret med prøveeksamener – 

rigtig god oplevelse og fine resultater. 

13. Meddelelser/orientering (B) 

Formand 

 

 

 

Ledelse  

 

 

 

 

 

 

 

Medarbejdere 

 

Andre 

19.45 – 19.55  

Overvejelserne omkring hvordan 

kontaktforældrene fra de forskellige klasser 

bliver inviteret til møde – beslutningen bliver 

taget 19. september til arbejdslørdagen 

 

God start. Alle forældremøder er blevet 

afholdt – fungerede fint med oplæg fra 

skolebestyrelsen. 

Skolefoto starter i næste uge. 

Ansættelser: 3 fastansat og en tidsbegrænset 

pædagog ansat. En lærer ansat og et 

genopslag til 3. årgang. 

Det nye ansættelsesudvalg mødes 21. 

september og udvælger – Maria vil gerne 

deltage i ansættelsesudvalget. 

 

Ikke yderligere fra medarbejderne. 

 

Nej 

 

14. Til pressen  Palleprojekt og Bornholm rundt er der tanker 

om, at invitere pressen til. 

15. Eventuelt  Intet 

       16.  Punkter til næste møde  Fremadrettet skal principper på som fastpunkt 

 



 
 

       17.  Godkendelse af referat, der 

godkendes efter hvert punkt. 

 Godkendt 

18.  Lukket punkt   

 


